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F-TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2009-05-07 

Tid: 12.00–13.00 
Plats: Styretrummet 

Närvarande 

V I C E  O R D F Ö R A N D E ,  S E K R E T E R A R E :  M I K A E L A  H O L M   
K A S S Ö R :  E R I K  G A L L N E B Y  

L E D A M O T :  N I K L A S  J A K O B S S O N  
O R D F Ö R A N D E  F 6 :  A N T O N  K Ö R K K Ö  
O R D F Ö R A N D E  D P :  J O N A S  L I N D G R E N  

O R D F Ö R A N D E  F N O L L K :  H A R A L D  F R E I J  
O R D F Ö R A N D E  S N F :  J O N A T A N  O L O F S S O N  
O R D F Ö R A N D E  F O C :  J O N N Y  K A R L S S O N  

V I C E  O R D F Ö R A N D E  F A R M :  S T E F A N  C A R L S S O N  
K A S S Ö R  2 0 0 9 / 2 0 1 0 :  F R I D A  H Å K A N S O N  

O R D F Ö R A N D E  2 0 0 9 / 2 0 1 0 :  P O N T U S  L A U R E L L  
S E K R E T E R A R E  2 0 0 9 / 2 0 1 0 :  T O R B J Ö R N  W Ä S T E R L I D  

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE  
 Mötet öppnas. 

§ 2 RAPPORT FRÅN F6 
På sektionsmötet valdes nästa års F6 in. ET-rajet i tentaveckan ska ordnas av nya F6 med hjälp 

av sittande F6. 

§ 3 RAPPORT FRÅN DP 
På fredag ska DP ha findup och det är bara ett fåtal plaster som är lediga. På sektionsmötet 

valdes nästa års DP in. 

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FNollK ska ha omsits ikväll. Nollkalaset i kårhuset är flyttat till dagen innan intromattetentan 

och FNollK ska därför försöka flytta på intromattetentan. 

§ 5 RAPPORT FRÅN FARM 
På sektionsmötet fick FARM en ny ledamot. Under veckan har FARM pratat med Peter Apell om 

ett samarbete till hösten med forskning och alumner. 

§ 6 RAPPORT FRÅN SNF 
SNF har arbetat mycket med att få personer till sina poster och nästan alla lediga poster blev 

tillsatta på sektionsmötet. Det har strulat med BSD så det blir ingen BSD denna läsperiod. 



Fysikteknologsektionen, Chalmers Studentkår 2009-05-26 Sida 2 (3) 

 

 2 

§ 7 RAPPORT FRÅN FOC 
Även nästa års Foc valdes in på sektionsmötet. Under veckan ska de fixa det flippret som är 

trasigt. 

§ 8 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET  
Kärnstyret har arbetat med överlämningsdokument och ordnat sektionsmötet där nästa års 

kärnstyre blev invalda. 

§ 9 INFORMATION  
 Skadan på ytterdörren till Focus är uppkommen av slitage och vi behöver inte betala 

en ny dörr. 

 Man får inte ha tyg framför lampor. Om man vill ha dämpad belysning ska man 

använda en speciell plast som finns att hämta i styretrummet. 

 På söndag är det sektionsaktivastädning. 

 Nästa fredag kl 15 är det överlämning med huset, kåren, mm. 

 De psykosociala och fysiska utvärderingarna är nu stängda och Karin håller på att 

sammanställa resultatet. 

§ 10 LÅS KLIPPNING  
Förra året satte de bultband på alla lås över sommaren. Efter sommaren klippte de alla skåp 

där bultbanden satt kvar eftersom det inte hade varit någon som använt skåpet. Vi pratade om 

detta och beslutade att göra samma sak detta året. 

Beslut: Sätta bultband på låsen till alla skåp och klippa upp de lås där bultbanden är kvar efter 

sommaren. Exakt datum för klippning av låsen bestäms efter sommaren.  

§ 11 BRITNEYS BENSIN  
Vi diskuterade om att kommittéerna betalar sin bensin själva och beslutade om att det ska vara 

lika kostnad för alla som hyr bilen, även om det innebär att kostanden att hyra bilen höjs. 

Beslut: Att uthyrningen av bilen ska ske på samma villkor för både privatpersoner och för 

kommittéer. 

§ 12 STYRETS LOGGA 
Vi pratade om att ändra styrets logga och få med TM, men kom fram till att inte ändra den för 

F:et i F-Styret står för Fysiksektionen och inte för Teknisk Fysik. 

Beslut: Att ha kvar den nuvarande styretloggan. 
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§ 13 ÖVRIGT 
Vi pratade om tysta läsesalar och tycker att de fungerar bra. 

Vi diskuterade riktlinjer för verksamhetsberättelse och en ny version av dokumentet kommer 

att komma ut på mailen. 

Erik berättade även om den nya versionen av dispositionsavtalet. 

FNollK sakande en nyckel till sitt föreningsrum, men den kom tillbaka på mötet. 

§ 14 NÄSTA MÖTE  
Nästa möte är torsdagen den 14 maj.  

§ 15 MÖTET AVSLUTAS  
Mötet avslutades. 

Erik Gallneby Mikaela Holm 
Kassör Vice ordförande, 

Sekreterare 
 


